
 

 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 25. september 2024 
kl. 17.00 – 19.00 i personalerummet  
 

Referat 
 

01. Godkendelse af dagsorden og referat  
Dagsorden og referat blev godkendt 

 
02. Meddelelser  

a. Ledelse 
Der blev gennemført en varslet brandøvelse i sidste uge, som forløb godt.  
Lisbet orienterede om sin opsigelse. 
b. Formandskab 
Skole og forældre søger ny forperson.  
Formandskabet anbefaler, at SB melder sig medlem af FB-gruppen ’skolebestyrelser i Aarhus’ 
c. Elevråd 
Deltog ikke på mødet 

 
03. Evaluering af skolefesten  

              Det var en rigtig god skolefest, med en flot opbakning fra forældre og børn.  
              Gode overvejelser til næste skolefest:  

• Have et regnvejrs-beredskab klar, så man hurtigt kan tørre borde og bænke af 

• Sætte mad og kage under halvtaget 

• Der var stor efterspørgsel efter kaffe - HUSK salg af kaffe næste år 

• Klubben deltog med pizzabod 

• Buffeten kunne have været arrangeret sig bedre  

• Håndsprit ved buffeten 

• Forslag ’noget’ fælles at samles om ved scenen 

• Forslag om at inddele skolegården i aldersopdelte områder 
 
Intern evaluering i medarbejdergruppen: 

• Tumlerum i gym. fungerede godt med 8. kl. som tovholdere, og det var godt med en 
aktivitet for de helt små søskende 

• Skak-aktiviteten fungerede godt, som en stille og anderledes aktivitet til skolefesten 

• 9. kl skulle skrive en reportage fra skolefesten, og de havde derfor en rolle som 
journalister. Dette var en god opgave for årgangen, og der var fine tilbagemeldinger.   

• Mooncar-bane fungerede godt 

• Oprydning var godt organiseret og gik hurtigt 

• Skolefesten er god tradition, og der var god opbakning 

• Næste år vil der være fokus på børn, der kommer uden forældre 
 
 
 

 



 
04. Skoleåret 2024/2025  

Fokusområder: 
- Sygefraværsstrategi – forebyggelse og håndtering 
- Udarbejdelse af værdi- og ordensregelsæt på skolen med udgangspunkt i 

skolens og kommunens børnesyn 
- APV gennemføres i efteråret og præsenteres for skolebestyrelsen i januar 
- Sproglig udvikling med henblik på at løfte det faglige niveau 
- Ledelse tæt på 
- Skolens økonomi 
- Forslag om at lave en workshop for Skolebestyrelsen, hvor vi sammen får 

endnu mere viden om opgaven og ansvaret som bestyrelse, da der er 
flere nye medlemmer i bestyrelsen. Vi oplever vores samarbejde som 
godt, og vi vil gerne styrke det endnu mere.  
 

                Årshjul for skolebestyrelsen tilpasses og godkendes 
- Årshjulet for skolebestyrelsen 2024-2025 blev præsenteret og godkendt. 

Der er aftalt mulighed for at revidere indholdet løbende.  
- Forslag om at sætte digital dannelse på dagsordenen til det fælles 

forældrerådsmøde i marts 2025. 
- Opfordring til at skolebestyrelsen deltager i et webinar om digital 

dannelse d. 15. november. 
 
 

05. Nedsætte et ansættelsesudvalg og komme med input til stillingsopslag  
Det er besluttet at Jan (en del af formandskabet) indgår i ansættelsesudvalget. 
Forældrerepræsentanternes input til stillingsopslag sendes til Lisbet.  
Det blev kritiseret, at der fra Børn og Unge i Aarhus Kommune har skåret i antallet af medlemmer 
i ansættelsesudvalget. 

 
06. Skolens data  

Punktet blev udsat til næste møde 

 

07. Planlægge Lærernes dag/medarbejdernes dag  
- Dato: Fredag den 4. oktober 
- Forslag om flag i klasserne 
- Der bestilles kager til personalerummet – kagemænd og damer, med 

teksten ”I gør en kæmpe indsats hver dag. Tak for jer” 
- Evt. Flag på bordet i personalerummet og flag i skolegården 
- Der laves et opslag på Facebook: HL tager billeder, Line laver opslag til 

Facebook.  
- Forslag om en plakat til ophæng: ”Giv en High five til din voksen” 

 
 

 


